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USA: Nečekal bych, že to někdy napíšu, ale volit Bidena začalo dávat smysl. Biden je totiž
Formule 1 mezi politiky.

Jak souvisí senilní demokrat s superrychlým závodním monopostem? Není tak rychlý, není ze
špičkových materiálů, nikdo soudný na něj neumístí svoji reklamu, je to gerontní komunistickej
pohlavár, co celý svůj život nedělal nic jiného než politiku. Je zde něco, co většina lidí moc netuší,
když sedá do auta. Totiž že nebýt formule 1, potažmo v menší míře jiných druhů motorsportu, mohli
bychom zapomenout na auta taková, jak je známe. Například majitelé hybridů by pravděpodobně
neměli jejich současná vyspělá vozidla s nizkou spotřebou, kde ani nepoznáte, který motor vás právě
veze, a museli by trpět v nějakém takovém šíleném cukajícím krámu jako byl Smart MHD (MHD
znamená v tomto případě Micro Hybrid Drive, ale možná se jedná o odkaz na socialistický přepravní
koncept, který dosud přežívá v českých městech a nabízí zhruba srovnatelný komfort). Každý den
posílají inženýři různých vývojových týmů na testovací track vozidla, aby testovali a vyhodnocovali
dynamiku, účinnost, spolehlivost a další faktory prostřednictvím stovek různých parametrů
pohonných systémů. Je to neustálý cyklus výzkumu, vývoje, ladění, testování a optimalizací, který
dělá nejen monoposty rychlejší a zelenou mafii z FIA spokojenější, ale hlavně s určitým zpožděním
naše auta lepší! Formule 1 se stala obrovským testovacím programem, kde se vyvíjejí a zkouší různé
způsoby rekuperace energie, řízení jízdní dynamiky nebo složení biopaliv, a z tohoto programu
profitujeme všichni, protože je za pár let dostaneme v nějaké podobě do ruky.

Pořád žádná souvislost?

Geront Joe Biden je ta formule.

Ať je to jak chce, mnoho z nás, kdo čteme tyto řádky, už brzy budeme dementní jako Biden. Někoho
to potká později, někoho to potká dříve (těm doporučuji tento odkaz, kde se tito lidé sdružují), ale
každý, komu se nepodaří zemřít včas, ten má velkou šanci, že prožije část života jako dement. Je to
velmi omezující. Nikdo ho nebere vážně, je na tom jako rychlostudent ESG, okolí je na přítěž a má
nulový respekt. Postupně přijde de facto i de iure o různá práva a také schopnosti. Nemůže řídit
auto. Nenajde záchod, respektive nachází ho všude. Vykládá ještě větší nesmysly než Saša Vondra v
televizních debatách. Tento stav se se současným stavem vědění nedá lékařsky zvrátit, nicméně lze
činit různá opatření, která zajistí, že i veskrze nepoužitelný dement může státnicky fungovat a
dokonce vykonávat úřad prezidenta největší mocnosti na zeměkouli tak dobře, že vás domovská
strana navrhne ke kandidatuře v dalším volebním období.

Ano, je to tak. Kolikrát si říkám, zda jim to není blbý a proč nenechají starého pána odpočívat, ale
pragmaticky vzato vedení projektu Biden dělá ohromnou práci. Každý den posílá tým techniků,
lékařů, biomechaniků, fyzioterapeutů, balzamovačů a dalších expertů na testovací track geronta. Za
normálních okolností by Bidet seděl někde v papučích, nevěděl o sobě a kadil si do kalhot. Tady frčí
jak motorová myš. Myslím, že jeden každý čtenář, který se dožije senilni demence, by byl rád, kdyby
mohl fungovat jako Biden.

Pomyslný vrchol projektu Biden byla zatím zpráva o stavu unie, kterou pronášel geront nedávno.
Projekt Biden se povedlo vyladit do skutečně špičkové performance. Biden vydržel jet dvě hodiny na
overboost. Byl to kolosální úspěch, zhruba bych to přirovnal k vítězství Fordu v LeMans v roce 1966.
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Podle svědků byl pln energie, hovořil k věci a přitom doslova křičel. V jejím důsledku museli
superioritu týmu mechaniků ocenit i konkurenční týmy, které provozují a posílají na trať o něco
modernější platformy. Takto naspeedovaný Biden vyvolal obavy i u Donalda Trumpa, kterému došlo,
že Bidenův tým pravděpodobně disponuje technologiemi, které on nemá a pokud se utkají na trati v
rámci předvolebních debat, bude mu houby platný, že má lepší motor, podvozek a řídící jednotku.
Trump se po vzoru motorsportu začal domáhat přezkumu technického stavu a před prezidentskou
debatou bude prý požadovat protidrogový test. Z toho je vidět, jak je Trump oldschool. V jeho světě
se biotuning asi tak rozsáhle neprovádí, maximálně facelift, botox, solárium nebo si dají lajnu, a tohle
nečekali. Doslova pronesl Trump, že Biden byl „high as a kite“, což česká média přeložila jako „sjetej
jako drak“.

Věřím, že současný stav projektu Biden je jen začátek. Dá se to dotáhnout ještě mnohem dál,
vyžaduje to však další volební období, ve kterém realizační tým teprve bude moci předvést, co
doopravdy umí.

Zkusím naznačit některé možné směry rozvoje bionického projektu Biden. Platforma nyní používá v
podstatě sériovou, byť značně opotřebovanou mechaniku obvyklou pro většinu homo sapiens. V další
fázi by se dal použít například dálkově ovládaný exoskelet. Tím by odpadly ty problémy, že se Biden
rozejde nějakým nežádoucím směrem nebo začne osahávat zoufalou manželku.

Stage 3 by mohla implementovat odkaz galvanistů. Ti se v 18. století zabývali „oživováním“ mrtvých
za pomoci elektrického proudu. Samozřejmě jejich pokusy byly velice primitivní, poplatné tehdejšímu
stavu znalostí anatomie a řídících systémů. Se současnou výpočetní kapacitou lze přivést Bidena na
úplně nový level. V ten moment bude již jedno, zda bude Biden živý nebo mrtvý, respektive jedno to
není, ale nikoho to nebude zajímat. Známé heslo Lenin žil, žije, bude žít, které kdysi zdobilo ponurou
šedou fasádu ZŠ Gottwaldova v Českých Budějovicích (nyní Jirsíkovo gymnázium), tak dojde opět
uplatnění. Doufám, že soudružka ředitelka Ambrůžková má někde ten nápis ještě uschovaný, v
prvním slově stačí vyměnit pouhá tři písmena a bude zase plout v ideologickém mainstreamu.

Jasně, nejsem naivní, je jasné, že technologie z projektu Biden nebudou pro běžné smrtelníky k
dispozici v plném rozsahu a ihned, stejně jako ve čtyřkové Octavii nenajdeme systém KERS z formule
za nějakých 1.5 milionu dolarů za jednotku. Nějakou dobu to potrvá a nezískáme ihned všechno, co
se momentálně instaluje do projektu Biden. Získáme toho časem postupně nějakou část.

Asi nikdo nepochybuje, že eventuální znovuzvolení sleepy Joea bude skvělou zprávou pro všechny
dementy, a ono je to skutečně tak.

Musíme mít na paměti, že Klaus Schwab, führer světového ekonomického fóra v Davosu, je
fascinován transhumanismem, tedy fúzí člověka a stroje.. Možná děděk Šváb moc poslouchal Die
Krupps, možná je taky sjetej jako drak, každopádně i on bude mít z Bidena radost.
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